



John B. O'Reilly Jr.  
Mayor



Ronald Haddad  
Chief of Police

**CITY OF DEARBORN**  
*Home Town of Henry Ford*  
Police Department



Glenn Maleyko, PhD.  
Superintendent

## School Zone Safety

September 6, 2016

The Dearborn Police Department takes your children's safety seriously and so must you. With the beginning of the new school year I would like to remind parents that we understand how congested and frustrating school zones can become in the morning and afternoon when dropping off or picking up children. However, poor driving habits, parking violations, and aggressive driving near schools, all create an unsafe environment for our children. We are asking all parents to do their part in promoting "safe and orderly- school zones" to ensure child safety.

To help reduce congestion and provide a safer environment keep these points in mind when dropping off or picking up your children:

- The bus stop is for buses only.
- Walk children to school when possible.
- Drop off/pick up children a short distance away from school, when/if possible. This alleviates traffic congestion around our schools.
- Once your child is out of the car and safely on the sidewalk vacate the area to make room for other parents to drop off their children. (Do Not - Double Park)
- Be mindful of school staff and crossing guards. They are there for your child's safety.
- Be a "Good Neighbor", by being mindful of residents who live near school zones.

As part of our commitment to ensuring our children's safety, The Dearborn Police Department will be actively enforcing traffic laws around all school zones:

- Blocking driveways: \$80 fine
- Double parking: \$80 fine
- Stop sign violation: 3 points \$250 fine
- Fail to yield to pedestrian: 2 points \$250 fine
- Fail to yield to School Bus: 3 points \$240 fine
- Disobey a school crossing guard: \$1,000 Misdemeanor

### Please Drive Responsibly - Enhance Child Safety

Sincerely,

Chief Ronald Haddad  
"One Team-One Mission-One Dearborn"

Glenn Maleyko, Ph.D.  
Superintendent, Dearborn Public Schools



الدكتور غلينن مالاينو  
المشرف العام

مدينة ديربورن  
منشأ هنري فور  
قسم الشرطة



رونالد حداد  
رئيس قسم الشرطة



جون ب. أورابلي من.  
رئيس البلدية

## الأمن ضمن نطاق المدرسة

6 ايلول 2016

يأخذ قسم شرطة ديربورن موضوع أمن أولادكم على محمل الجد كما هو متوجب عليكم. مع بداية العام الدراسي الجديد، أود أن أذكر الأهالي الكرام أننا نتفهم ازدحام المنطقة المحيطة بالمدرسة المحبط في الصباح و بعد الظهر، عند توصيل و إعادة اصطحاب الأولاد. يشكل سلوك القيادة الرديء، مخالقات مواقف السيارات و القيادة بطريقة هجومية قرب المدارس بيئة غير آمنة لأولادكم. نرجو من جميع الأهالي القيام بدورهم من أجل تعزيز "أمن و نظام - المنطقة المحيطة بالمدرسة" من أجل ضمان أمن أولادكم.

للمساعدة بتخفيف الازدحام و تأمين بيئة أكثر أماناً عليكم تذكر هذه النقاط عند توصيل و اصطحاب أولادكم:

- منطقة وقوف الباص هي فقط للباصات.
- يرجى توصيل الأولاد سيراً على الأقدام عند الامكان.
- توصيل/اصطحاب الأولاد عن مسافة بعيدة قليلاً عن المدرسة، عند الامكان. هذا يخفف من ازدحام السير حول المدارس.
- حالما يخرج ولدكم من السيارة و يصل الى الرصيف بأمان يرجى الرحيل لترك المجال لباقي الأهالي بتوصيل أولادهم. ( لا تتوقف بموازة سيارة أخرى).
- انتبه للعاملين في المدرسة و حراس العبور. هم متواجدون من أجل تعزيز أمن أولادكم .
- كن "جاراً جيداً" , بأن تنتبه للسكان حول المدرسة.

كجزء من التزامنا بضمان أمن أولادنا، قسم شرطة ديربورن سيطبق قوانين السير بنشاط حول جميع المدارس:

- تسكير المداخل : غرامة \$80
- التوقف بموازة سيارة أخرى: غرامة \$80
- مخالفة إشارة "قف" : 3 نقاط و غرامة \$250
- عدم التنازل للمشاة: نقطتين و غرامة \$250
- عدم التنازل لباص المدرسة: 3 نقاط و غرامة \$240
- عدم اطاعة حارس العبور: \$1000 مخالفة

## الرجاء القيادة بمسؤولية - عزز أمن الأولاد

بإخلاص،

*Glenn Maloney*

الدكتور غلينن مالاينو  
المشرف العام ، مدارس ديربورن الرسمية

*Chief Ronald Hadad*

الرئيس رونالد حداد  
" فريق واحد - مهمة واحدة - ديربورن موحدة "